
Protokoll från Styrelsemöte i Örvikens byaförening. 894701-8134.
 Plats/Tid:       Folkan  2025-01-26  kl. 18:30
 Närvarande: David Albertsson, Erik Wikström, Nicklas Björngrim, Benny Eckhardt, Lars-Anders Burman, Hans Boman
Agenda:

1. Ordf  David öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.
2. Val av sekreterare. Hans
3. Val av Justerare.  Lars-Anders
4. Godkännande av dagordning. Godkändes.
5. Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll. Godkändes.
6. Ekonomi.
a)     Saldot är ca: 54.000 kr. vid årsskiftet,  Vi har kvar kostnader för våra projekt, men har ca: 145.000 kvar
fördelat på småbåtshamnen ca 130.000 kr, och på Nyön ca: 15.000 kr
b)    Kommunen håller på att ta fram nya regler, för bla slamtoan vid badet, övriga bidrag till bla Hockeyplanen
11.687 kr har vi fått, några ledsagarbidrag har vi också fått utbetalda och är mycket välkomna

  c) - Intagning av medlemsavgifter, Hans visade årets Infoblad med inbetalningskort som måste ut första
 veckan i Februari, kopiering får vi hjälp av Hans Ackermann
 d) - Utbyggnaden av småbåtshamnen fortsätter, Bojstenar har monterats med kättingarna och bultar så vi
 väntar på vårens arbete, så har vi möjlighet att lägga ut "förlängningsbryggan". Diskussion om vi ska ordna
 Y-bommar pågår. Benny och några till diskuterar med Daco om kostnaden. Arbetsgrupp färdigställer
 underlag till nästa styrelsemöte.

- Upprustningen av Nyön. Anläggningsplattformen levererad. Bastuaggregat lovade Kommunen att leverera
 efter nyår . Ytterligare behov, som Livboj, virke, rep och anpassning av bastun till nya bastu-aggregatet
 behövs, ligger inom kostnadsförslaget.
 - Vi ingår nu i LONA-Projektet "Upptäck sportfisket i Bottenvikens kust". Nytt möte kommer under våren.
      8. Diskussion och beslut kring arbeten och projekt

- Belysningen mot hockeyplanen har Fredrik W. monterat nya lampor, och det blev kanonfint.
- Belysning på hockeyplanen är också fixat
- Kiosken behöver renoveras, ev. kan Bygdemedel behövas. Östen har kollat med Kjell Magnusson och
kommer att få ett förslag hur den kan snyggas till. Då tar vi beslut efter detta.
- Vithatta behöver ses över under våren, skräp m.m. bör omhändertas.
- Snöslungan behöver troligtvis ersättas, ev bidrag för detta undersöks under hösten.

9. Rapport om Utvecklingsprojektet
- Under det öppna mötet den 19 feb, kommer bla Krister Svensson och berättar om Kisaskans planer
framöver.
- ArkDes gruppen berättar hur Örviken kan växa.
-  Harriet Vistemar från Kommunen informerar hur de går vidare med Arkitekternas projektplan.
- Byaföreningen ger vår syn på ovan nämnda projekt, samt vilka projekt vi kommer att genomföra under året.

     10. Sektioner och sektionsansvariga
-Bad Vakant
-Hockey Henrik Nilsson och Benny Eckhardt
-Tennis   Eckhardt.
- Skidspår  Robert Eckhardt och Fredrik Wikberg
- Barn och Natur  Vakant
- Byaföreningens Båtplatser  Hans Boman
- Vinterförvaring av Båtar  Peter Björkman
- Byabastun  Peter Björkman
-Fiskesektionen  Leif Wikström, Nicklas Björngrim
- Sport och Motion  Elin Tjärnström
-Nöjen  Vakant

11. Övrigt
- Hitta UT kommer att lägga ut en karta i Örviken för allmänheten
- Utbildning för Hjärtstartare bör ansökas om
- Träd som fallit i Stormen, vi kontaktar Kommunens Skogsavdelning, David
- Pimpeltävling ordnas i slutet av mars
- Loppis i Örviken tar vi upp på nästa styrelsemöte.

Nästa styrelsemöte: Söndag  250309 "Öppet"  Infomöte 19 Feb
10.  Avslutning  Ordföranden Hans, tackade deltagarna för visat intresse, och mötet  avslutades.
  Vid protokollet Hans Boman


